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Wyciąg nr 1 

z protokołu nr LVI/18 Rady Miejskiej w Nowym Tomyślu, z dnia 24 września 2018 r. 

- dotyczy interpelacji i zapytań radnych 

Adam Polański zwrócił się z zapytaniami w sprawie: 

1) czy w bieżącym półroczy Gmina ubiegała się o jakieś środki zewnętrzne, z województwa 

lub centralne na inwestycje drogowe - jeśli tak, to jakie, a jeśli nie, to dlaczego? 

2) rozbudowy Szkoły Podstawowej nr 1 – radny poinformował, że w przyszłym roku szkoła 

będzie się prawdopodobnie borykała z problemem dwuzmianowości i chciał się dowiedzieć, 

czy w temacie rozbudowy podejmowane są jakieś kroki, aby uniknąć tej sytuacji; 

3) budowy tężni w parku – radny chciał się dowiedzieć, co się dzieje, że nie jest ona robiona 

dalej, czy wszystko jest realizowane zgodnie z planem i kiedy tężnia zostanie uruchomiona. 


